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Skrivelse från Moderaterna angående HVB och SiS hem 

Stockholm omhändertar och placerar cirka 2000 barn och unga om året med omfattande kostnader till 
följd. Nyhetsrapporteringen om våldsvågen som sköljer över Stockholm och Sverige vittnar allt oftare 
om unga som avviker från platsen de är institutionaliserade och deltar i kriminella aktiviteter. Även i 
de fall som institutionaliseringen fullbordas utgör många av dessa ungdomar en rekryteringsgrund för 
gängen. 

Efter en kartläggning av kritik av HVB-hemmens verksamhet konstaterade SVT under 2022 att trots 
kritik och försök till åtgärder fanns det fortfarande HVB-hem, som höll öppet trots allvarliga problem 
med droger, kriminalitet och t.o.m. ibland vapen. Risken för ”smittoeffekter” är i dessa fall stor. IVO 
har följt upp denna kartläggning och konstaterade brister i ett tiotal hem, dessa har därefter stängts.  

Med anledning av ovanstående undrar vi: 

- Hur många barn/ungdomar har Stockholm omhändertagit och placerat under 2023? 
- För staden någon statistik över antal ungdomar samt åldrar? 
- Hur många av dessa har rymt? Hur många har återfallit i grova brott? 
- Vad händer – efter vårdtidens slut? Finns i dagsläget något eftervårdsprogram eller liknande? 
- Under hur lång tid efter institutionsvård i snitt följer staden upp ungdomen i fråga? 
- Hur agerar Stockholms stad med placeringar avseende de hem som fått kritik men ändå inte 

stängts? 
-  Hur arbetar Stockholms stad för närvarande med dessa frågor i syfte att erbjuda lämplig vård 

för ungdomar i gängkriminaliet före, under och efter en placering? 
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